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PROTOKÓŁ NR III/2024 

Z III SESJI RADY MIEJSKIEJ W NAŁĘCZOWIE 

z dnia 10 czerwca 2024 roku 

 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Nałęczowie – Grzegorz 

Szkoła. Sesję rozpoczęto o godz. 15:00. Obecnych było 15 radnych. 

Ad. 1. 

Otwarcie Sesji. (0:03) 

 Otwieram III Sesję Rady Miejskiej w Nałęczowie. Informuję Państwa, że Sesja jest 

transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Witam Państwa 

Radnych, Panią Wice Burmistrz, Panią Skarbnik, wszystkich gości i zainteresowanych naszymi 

obradami. Proszę o potwierdzenie kworum. Stwierdzam, że w Sesji uczestniczy 15 Radnych 

potwierdzam również kworum. Proszę Państwa przed odczytaniem porządku obrad tak informacyjnie 

przekażę, że od tej Sesji porządku obrad nie będziemy poddawać pod głosowanie a jedynie poddawać 

pod głosowanie poddawać będziemy wnioski o zmiany w porządku.  

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad. (2:45)  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (2:47) odczytał porządek obrad Sesji:  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet przysługującym radnym oraz 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Nałęczowa.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności 

związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie   Opieki Zdrowotnej w Nałęczowie.  

7. Informacje Burmistrza o działalności między sesjami. 

8. Interpelacje, zapytania. 

9. Oświadczenia, informacje, wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad.  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (3:35) teraz składam dwa wnioski o 

zmiany w porządku:  

1. Wniosek – w pkt. 6 o zdjęcie tego projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

SPZOZ i wprowadzenie w miejsce tego projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do realizacji zadania pn. Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego w 

Nałęczowie w ramach programu priorytetowego Klimatyczne Uzdrowiska na podstawie złożonego do 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wniosku o dofinansowanie 

przedsięwzięcia. Najpierw będziemy głosować o zdjęcie następnie o wprowadzenie – wyniki 

głosowania 15 głosów „za”.  

2.Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały, który przed chwilą przedstawiłem Państwu – wyniki 

głosowania 15 głosów „za”.  

Przewodniczący Sesji (4:52) stwierdzam, że porządek obrad przyjęliśmy ze zmianami ale jeszcze raz 

go odczytam ze zmianami:  
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1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet przysługującym radnym oraz    

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Nałęczowa.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności 

związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania pn. 

Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego w Nałęczowie w ramach programu 

priorytetowego Klimatyczne Uzdrowiska na podstawie złożonego do Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia.  

7. Informacje Burmistrza o działalności między sesjami. 

8. Interpelacje, zapytania. 

9. Oświadczenia, informacje, wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Sesji (6:00) stwierdzam, że porządek został przyjęty.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad.  3. 

        Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet przysługującym radnym 

oraz przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy. (6:06) 

Przewodniczący Sesji (6:17) zanim do dyskusji to z wnioskiem formalnym zgłosił się Pan 

Przewodniczący Adam Kozak.  

Radny Adam Kozak – Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 

(6:25) w wyniku dyskusji na Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego nastąpiły w tej 

uchwale pewne zmiany, które chciałbym wnioskiem formalnym w tej chwili odczytać przed 

rozpoczęciem dyskusji. Czytam po kolei te punkty uchwały, które uległy zmianie. W pierwszej 

kolejności będę czytał te które już są treścią obowiązującą do dyskusji a będę zaznaczał jaka treść 

była poprzednio.  

1.§ 1 pkt. 6 „Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Nałęczowie za organizację pracy Rady i 

prowadzenie obrad Rady przysługuje dieta ryczałtowa w wysokości 2 147 złotych miesięcznie” 

(kwota która była wcześniej 2 tyś. złotych).  

2. § 2 pkt. 1 podpunkt 3 „Łączna wysokość obniżenia radnemu diety ryczałtowej w jednym miesiącu 

nie może przekraczać w jednym miesiącu kwoty 1200 złotych” (poprzednio była to kwota 1100 

złotych).  

3. § 5 pkt. 1 podpunkt 1 „Przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy 

ustala się dietę ryczałtową w wysokości 700 złotych kwartalnie” (poprzednio była kwota 600 złotych).  

4. Podpunkt 2 tego samego paragrafu o brzmieniu „Na Sesji Rady Miejskiej, jeśli przedmiotem obrad 

jest sprawa dotycząca jednostki pomocniczej, której jest przewodniczącym i na Sesję tą otrzymał 

indywidualne zaproszenie”. Paragraf ulega zmianie w miejscu odczytam: „Na Sesji Rady Miejskiej, z 

wyłączeniem Sesji zwołanej w trybie nadzwyczajnym …”.  

5. Ostatnia zmiana będzie w § 8 poprzez dodanie punktu 2 „Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 lipca 

2024 roku”. Komisja dodała ten punkt jego wcześniej nie było.  

I to są wszystkie zmiany, które wnioskiem formalnym chciałbym przedstawić do dyskusji. Dziękuję.  
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Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (8:45) najpierw poddam to pod 

głosowanie, tylko jeśli nie usłyszę z Państwa strony wniosku czy też uwagi żeby głosować te wnioski 

oddzielnie, przegłosujemy je razem ale o głos poprosił Pan Radny Krzysztof Muciek.  

Radny Krzysztof Muciek – ja mam propozycję żeby ten paragraf mówiący o dietach Sołtysów 

odczytać jako tekst jednolity, ponieważ trudno zrozumieć w tej chwili te kawałki które 

Przewodniczący odczytał i trudno wyciągnąć z tego jednolity wniosek, tak żeby wszyscy Radni 

zrozumieli, gdyż ostatnio na Komisji nie było tego zrozumienia. To co w poprzedniej kadencji Radni 

głosowali inaczej rozumieli niż później to prawo działało w stosunku do Sołtysów. Także prosiłbym o 

odczytanie tekstu jednolitego po zmianie.  

Przewodniczący Sesji (9:54) odczytał ustęp 2 projektu uchwały.  

Przewodniczący Sesji (10:30) czy Państwo mają uwagi do tych trzech wniosków bo być może ktoś z 

Państwa chce osobno głosować może za jednym tak za innym nie? Jeśli nie usłyszę głosu sprzeciwu 

to …. Pan Radny Krzysztof Muciek proszę. 

Radny Krzysztof Muciek (10:48) w poprzedniej kadencji głosowaliśmy oddzielnie diety dla 

Radnych oddzielnie diety dla Sołtysów. Oczywiście to dotyczy jednej uchwały, połączenie nie jest 

żadnym błędem, natomiast mam dysonans, bo część tej uchwały jest jakby dla mnie niedyskutowalna 

i nie będę mógł za nią głosować pozytywnie a nie chciałbym zablokować czy głosować przeciwko tej 

części którą popieram. Teraz nie wiem czy możemy to w jakiś sposób rozdzielić żeby głosować 

oddzielnie diety dla Radnych oddzielnie dla Sołtysów?  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (11:24) rozumiem, przyjąłem wniosek i 

głosowanie będzie za każdym wnioskiem oddzielnie. Panie Łukaszu, proszę przygotować w sumie 5 

wniosków.  

1. Wniosek formalny - głosujemy teraz to co mamy zawarte w § 1 ust. 6 czyli dieta 

Przewodniczącego Rady Miejskiej – wyniki głosowania 12 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”.  

2. Wniosek formalny - § 2 ust. 3 chodzi tu o obniżenie diety Radnego, która nie może przekroczyć 

1200 złotych – wyniki głosowania 12 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymujące się”.   

3. Wniosek formalny - § 5 ust. 1 jest zmiana wynagrodzenia Przewodniczących organów jednostek 

pomocniczych gminy – wyniki głosowania 15 głosów „za”.  

4. Wniosek formalny – w tym samym paragrafie ust. 2 pkt. 1, który dotyczy nieobecności 

Przewodniczących jednostek pomocniczych kiedy następuje obniżenie diety tj. za nieobecność na 

Sesji Rady Miejskiej, jeśli przedmiotem obrad jest sprawa dotycząca jednostki pomocniczej której jest 

Przewodniczącym i na Sesję tą otrzymał indywidualne zaproszenie. To wprowadzamy i głosujemy – 

wyniki głosowania 15 głosów „za”.  

5. Wniosek formalny – wypracowany na Komisji § 8 ust. 2 „Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 

lipca 2024 roku” – wyniki głosowania 15 głosów „za”.  

 

Radny Krzysztof Muciek (15:40) chciałbym zwrócić swoją uwagę, że głosowanie podwyżek 

Radnych na początku kadencji jest trochę nie na miejscu. O ile obowiązkiem jest ustalenie 

wynagrodzenia dla Burmistrza i ta druga uchwała jest jak najbardziej na miejscu tak z tą uważam, że 

powinniśmy się wstrzymać i na jakiś czas żeby ocenić pracę Radnych. Nie jest konieczna, były te 

podwyżki nie tak dawno, więc te kwoty można powiedzieć są zrewaloryzowane. Mój wniosek jest 

taki, żeby jednak odroczyć albo pozostawić na poprzednich poziomach diety dla Radnych.  

Pan Grzegorz Szkoła - Przewodniczący Rady Miejskiej (16:29) dziękuję bardzo, ale jeżeli tak to 

proszę zgłosić ten wniosek o wniosek formalny.  

Radny Krzysztof Muciek (16:37) zgłaszam w takim razie wniosek formalny o utrzymanie 

dotychczasowych wysokości diet.  

Przewodniczący Sesji (16:45) Panie Łukaszu proszę przygotować. Zanim oddam Pani Małgorzacie 

głos przegłosujemy wniosek.  
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Głosowanie wniosku formalnego Radnego Krzysztofa Mućka (16:57) o utrzymanie 

dotychczasowych wysokości diet – wyniki głosowania 4 głosów „za”, 8 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się”.  

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (17:30) ja tak trochę o nawiązaniu do wniosku Radnego 

Krzysztofa Mućka. Chciałabym ze swojej jako nowej Radnej perspektywy powiedzieć, że nie wiem 

czy wszyscy mieszkańcy są świadomi tej diety i jak ona jest liczona. Faktycznie jakby zasady są takie, 

że za okres w którym jesteśmy zwalniani z pracy, tak jak np. dzisiaj ja musiałam dwie godziny 

wcześniej z pracy wyjść, my nie dostajemy wynagrodzenia tego naszego zasadniczego z umowy o 

pracę, więc ta dieta rekompensuje nam utratę wynagrodzenia. Powiem szczerze, że to 1200 złotych 

gdzie licząc ile godzin już poświęciliśmy np. w tym miesiącu na zapoznawanie się z dokumentami to 

naprawdę nie jest duża kwota. Waloryzacja pensji w zakładach prywatnych czy państwowych jest 

dużo wyższa niż to 100 złotych także uważam, że podwyżka nie jest nie na miejscu, nie jest też 

niezasadna a wręcz powiem z mojej perspektywy ja za każde posiedzenie więcej tracę niż zyskuję.  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (18:33) dziękuję bardzo. Dodam tylko 

jeszcze w uzupełnieniu głosu Pani Radnej, że służba społeczna Radnego to nie tylko bywanie na Sesji,  

to także poświęcenie swojego czasu jako służba społeczna ale jest.  

Radny Robert Matysiak (18:51) proszę Państwa, nie przyszliśmy tutaj żeby dostawać nie wiadomo 

jakie podwyżki. Zdecydowaliśmy się na to wiedząc jaka jest sytuacja a sytuacja naszej Gminy będzie 

troszeczkę gorsza w przyszłych latach.  

Radny Adam Kozak – Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 

(19:20) ja ad vocem wypowiedzi Pana Roberta. Może Pan Robert przybliży nam wiedzę na temat 

swoich proroczych tez na temat stanu budżetu bo nie wiem, czy do końca jest to poparte jakimiś 

faktami czy tylko wiedzą tajemną?  

Radny Robert Matysiak (19:47) Panie Przewodniczący, rozliczając się na koniec roku z tego pcc to 

te 3 i pół miliona, które mamy wpłacić jednorazowo będziemy musieli na to wziąć kredyt. Poza tym 

mamy zaplanowany bardzo duży deficyt gdzie w poprzednim roku nie mieliśmy deficytu. W tym roku 

mamy zaplanowany deficyt bo inwestycji mamy bardzo dużo. Czyli na pewno nie będzie to tak na 

przyszłych latach dużo inwestycji.  

Pani Dorota Denka – Skarbnik – Główny Księgowy Budżetu (20:49) muszę zająć głos ponieważ 

zostałam do tego wywołana. Nie mamy dzisiaj tematyki finansowej natomiast w poprzednim roku 

mieliśmy planowany olbrzymi deficyt a skończyliśmy 7 milionową nadwyżką. Nadwyżka 

skumulowana też jest blisko 24 miliony złotych więc na ten moment ja bym nie powiedziała, że jest 

czy są przesłanki do tego żeby mówić, że w najbliższych latach będzie trudna sytuacja finansowa. 

Przypomnę, że mamy 31 milionów na koncie może tak tylko zamknę i nie będziemy dzisiaj już 

wchodzić w temat o finansach, dobrze?  

 

Przewodniczący Sesji (21:44) odczytał projekt uchwały.  

Radny Adam Kozak - Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 

(26:21) przedstawił opinię Komisji w brzmieniu: „Komisja Gospodarki, Budżetu i Mienia 

Komunalnego projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad otrzymywania diet przysługującym 

radnym oraz przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy – 

opiniuje pozytywnie przy 8 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” (głosowało 9 członków 

komisji). 

Uchwała Nr III/14/24 poddana pod głosowanie (26:38) została przyjęta przy 11 głosach „za”, 2 

głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” (głosowało 15 Radnych).   

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad.  4.  

       Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Nałęczowa. (26:57)  

Przewodniczący Sesji (27:07) proszę bardzo otwieram dyskusję.  
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Radny Robert Matysiak (27:24) myślę proszę Państwa, że nie jest to dobra sytuacja dzisiaj żebyśmy 

podwyższali wynagrodzenie dla Pana Burmistrza nawet z powodu tego, że po trzech latach od 

termomodernizacji przychodni planujemy już w tej chwili 400 tysięcy już w budżecie wydać na tzw. 

modernizację tarasów. Myślę, że to nie jest końcowa sprawa. To samo mamy w tej chwili po 

termomodernizacji Szkoły Podstawowej, po dużych zlewach mamy wodę w szatni, przecieka to 

wszystko, szyby w Szkole pękają, przecieka dach na hali i na łączniku. Po każdej zlewce tak jak 

dzisiaj rondo i przejścia przy rondzie są nieprzejezdne, nieprzechodnie nawet. Rewitalizacja Parku jest 

w stanie fatalnym biorąc pod uwagę, że teren tzw. nowej części parkowej łąkowej powinien być przed 

koszeniem przygotowany przed oddawaniem teren wyrównany, niestety są tam olbrzymie koleiny po 

tych wszystkich dużych ciągnikach. Gospodarka komunalna, która będzie musiała ten teren 

oczyszczać to niestety nie będzie mogła sobie z tym terenem poradzić. Bardzo dużo chodników jest w 

Parku pouszkadzanych bo jeździły te ciężkie manitu po tym i nawet wstawienie nowych płytek 

niestety nie wyrówna w poziomie bo większość tych chodników jest w łuku. Zresztą chyba dużo z nas 

mieszkańców widzi co się tutaj dzieje, dlatego ja jestem przeciwny podwyżce dla Pana Burmistrza w 

takiej sytuacji.  

Radny Adam Kozak (29:21) ja rozumię argumenty Pana Radnego i nie będę w tym momencie z nimi 

polemizował, natomiast chciałbym zwrócić uwagę tylko na jeden fakt i mam nadzieję na 

przejęzyczenie Pana Radnego. To nie jest podwyżka tylko przywrócenie pensji, którą Pan Burmistrz 

sobie dobrowolnie w momencie kiedy rzeczywiście mieliśmy sytuację podbramkową z podatkiem 

który musieliśmy odprowadzić, który sam wyszedł z taką inicjatywą. Nikt nie oponował z Radnych 

żeby tego nie wykonać a przypomnę jeszcze Radnemu, że w tym czasie kiedy Burmistrz obniża sobie 

pensję, na wniosek Radnego Rada podwyższa sobie diety. Także to też mieszkańcom chciałbym 

uświadomić, że w tym momencie nie jest to podwyżka tylko przywrócenie gaży którą Pan Burmistrz 

miał uchwaloną przez Radnych minionej kadencji. Dziękuję.  

Radny Robert Matysiak (30:10) Panie Przewodniczący proszę zobaczyć sobie daty kiedy to 

wszystko się działo prawda?  

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza Nałęczowa (30:37) Szanowni Państwo chciałabym 

się ustosunkować bo ja również zostałam dzisiaj wezwana do tablicy. Po pierwsze jeśli chodzi o teren 

Parku i inwestycję parkową prace porządkowe nadal trwają nie zostały dokonane jeszcze odbiory. 

Jeśli chodzi o Szkołę Podstawową na dzień dzisiejszy i w ostatnim czasie nie otrzymałam żadnych 

zgłoszeń dotyczących pękających szyb w szkole ani też zalanej szatni, więc będę musiała to 

sprawdzić. Natomiast nie wiadomo mi nic na ten temat, Pani Dyrektor również nie zgłaszała takich 

problemów, nie wiem skąd taka wiedza Pana Radnego. Jeśli chodzi o rondo chcąc nie chcąc byłam 

obecna w dniu dzisiejszym na terenie Nałęczowa i wiem jak wyglądał opad w dniu dzisiejszym. Nie 

był to delikatny opad był to nawalny opad, w ciągu 10 minut spadło bardzo dużo wody. Jeśli chodzi o 

studzienki one nie są w stanie przyjąć tak dużej ilości naraz. Ta woda spływa a gdyby była zastoina 

wodna nie wiem przez dwa, trzy dni rozumiałabym Pana argumenty. Chciałabym również podkreślić, 

że w zakresie budowy ronda nie mieliśmy przebudowy istniejącej burzówki, która stanowi własność 

tak naprawdę Zarządu Dróg Wojewódzkich. Dziękuję bardzo.  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (32:11) jeszcze uzupełnię wypowiedź Pani 

Wice Burmistrz. Akurat stałem gdy pracownicy naszej Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

udrażniali studzienki i woda na przejściu nie stała nawet 10 minut, co zresztą widział Pan strażak 

który akurat jechał wtedy.  

Radny Mateusz Gzara (32:24) chciałbym zwrócić uwagę, że abstrahując od sytuacji i wracając do 

tematu ustalenia wynagrodzenia Burmistrza, tak jak Radni, Sołtysi to jest bardziej stanowisko 

społeczne, stanowisko Burmistrza jest zawodem 24 godziny na dobę praktycznie. Abstrahując od 

aktualnego naszego włodarza uważam, że takie zawody osoba która prowadzi Gminę powinna 

zarabiać bardzo dobrze. Zdaję sobie sprawę, że w relacji do pensji minimalnej są to duże pieniądze, 

ale patrząc po rynku doświadczonych managerów to jednak nie są to duże pieniądze i może przez to 

też nasze tegoroczne wybory włodarza wyglądały tak, że nie było chętnych na to stanowisko. Po 
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porostu to się nie opłaca, ja zdaję sobie sprawę, że to są widełki narzucone przez ustawę rządową ale 

cóż musimy się dostosować do tego to dostosujmy się tak męsko.  

Radny Robert Matysiak (33:53) nadal Pani Burmistrz mi nie odpowiedziała na pytanie co się dzieje 

z Przychodnią, czy to dobrze było wszystko wykonane, odebrane i czy nie przecieka przypadkiem 

dach w hali sportowej?  

Przewodniczący Sesji (34:05) Panie Radny, to nie jest punkt tego typu. Bardzo proszę w punkcie 9 

jeżeli już.  

Radny Adam Kozak (34:24) to może jeszcze słowo dodam na temat tego jak to w historii było, bo 

akurat nie będę operował datami bo nie chciałbym Państwa wprowadzić w błąd. Natomiast definicja 

podwyżki to mogą Państwo ocenić na temat tego co w tej chwili przeczytam: „Pan Burmistrz obniżył 

sobie pensję o 2 000 złotych i przyjęliśmy ten wniosek. Przez jakiś czas tą pensję miał obniżoną. 

Natomiast to co w tej chwili procedujemy w tej uchwale składa się na następującą podwyżkę: 

podniesienie uposażenia 1 025 złotych, funkcyjny dodatek 315 złotych, specjalny dodatek 402 złote, 

stażowe 205 złotych i w sumie daje te składniki, które przed chwilą przeczytałem dają kwotę 1 947 

złotych. Ja znając matematykę uważam, że ta kwota jest mniejsza od kwoty 2 000 zlotych i czy to jest 

podwyżka to Państwo sami ocenicie.  

Radny Krzysztof Muciek (35:35) ja chciałem tylko przypomnieć, że w 2021 roku ustawą Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej zostały ustalone wynagrodzenia osób funkcyjnych typu Burmistrz, Wice 

Burmistrzowie, Skarbnicy i Sekretarze Gmin. W 2021 roku wtedy ta podwyżka dla Burmistrza to była 

kilkukrotna podwyżka wartości procentowej w stosunku do tego co było wcześniej a wcześniej przez 

20 lat Gminą zarządzali nie stali z rękami w kieszeniach tylko pracowali ciężko. Nie ma podstaw w tej 

chwili żadnych merytorycznych do tego żeby tą podwyżkę przyjąć i wyrównać chociażby po tej 

obniżce. Może przez pomyłkę wtedy Radni głosowali za maksymalną stawką bo mimo wszystko 

powinny być jakoś stopniowane te podwyżki za wyniki w pracy. Wtedy zaufano Burmistrzowi, dano 

na początku maksymalnie, później Pan Burmistrz w trakcie i po pandemii i w czasie wojny a przede 

wszystkim związane z długiem z podatku pcc sam zawnioskował o obniżenie swojego wynagrodzenia 

o 10% stąd teraz te 10% wraca w formie podwyżki do Pana Burmistrza. Ad vocem do Radnego Gzary 

powiem, że takimi samymi budżetami co do wynagrodzeń dysponują miasta chociażby wojewódzkie 

zarządzające 300 tysiącami ludzi i to są te same budżety lub niewiele większe. Tutaj mówimy o 

gminie 8 tysięcznej. Nasza populacja spada, jest pro inwestycji robionych, ale tak jak mówię 

gdybyśmy to stopniowali moglibyśmy Burmistrza za kolejne inwestycje wynagradzać. W tej chwili 

nie jest zakończona inwestycja Rewitalizacji Parku i jest dużo uwag, oczywiście te uwagi na razie są 

odrzucane bo nie było końcowych odbiorów więc trudno się do nich odnosić. Nie można też 

kontrolować tej inwestycji, ponieważ choćby Komisja  Rewizyjna może kontrolować zakończone i 

rozliczone inwestycje, nie wiemy jakim wynikiem zakończą się te prace. Te które już Rady Matysiak 

zgłosił mają swoje uchybienia mimo że zamykamy oczy, udajemy że nic się nie dzieje, to jednak 

każdy z nas przechodząc codziennie widzi, że coś jest nie tak. Nie możemy podchodzić z maksymalną 

stawką. Gdybyśmy zachowali minimum rozsądku zostawilibyśmy tą kwotę i moglibyśmy co roku 

podnosić o jakąś wartość. Ja będę głosował przeciwko tej podwyżce bo mamy przed sobą odebranie 

dużej inwestycji ponad dwudziestomilionowej, chociażby Parku Zdrojowego. Mamy jeszcze przed 

odbiorami budowę Gospodarki Komunalnej, gdzie budżety są zwiększane w tej chwili, zakres prac 

rośnie, mamy niedokończone inwestycje to też budżet, to co Pani Skarbnik mówiła na zakończenie 

zeszłego roku nie było deficytu, mieliśmy nadwyżkę finansową ale ta nadwyżka to są zobowiązania 

które będziemy musieli w tym roku rozwiązać wypłacając wynagrodzenia za zakończone inwestycje. 

Stopnieją nam te wszystkie miliony o których tu słyszeliśmy od kilku miesięcy, że mamy na lokatach 

miliony. To nie są lokaty, które możemy przeznaczyć chociażby na nowy sprzęt dla Gospodarki 

Komunalnej, która za moment dostanie w spadku zarządzanie Parkiem. Tym sprzętem, który ma w tej 

chwili, mimo że na jesieni dostała nową maszynę nowy traktor z doposażeniem, to wszystko będzie za 

mało. Naprawdę będziemy mieli tych wydatków bieżących z tym że Gmina upiękniała, dużo 

inwestycji zostało zrobionych, to jednak tych wydatków będziemy mieli dużo i gospodarowanie się w 
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tej chwili tylko oszczędnościami nie jest dobrym sposobem na zarządzaniem budżetem. Byłbym za 

tym żeby ostrożnie podchodzić do wydatków i skrupulatnie szastać podwyżkami.  

Radny Robert Matysiak (40:07) ja jeszcze do Pana Przewodniczącego Kozaka, w tej sytuacji jak 

Pan powiedział ile tam podnosimy proszę powiedzieć jakie było końcowe planowane wynagrodzenie 

dla Pana Burmistrza? Nie no to co jest planowane do głosowania czyli te wszystkie włącznie z tą 

wysługą lat 20%.  

Radny Adam Kozak (40:49) ja odpowiem w ten sposób, że jeżeli Pan radny nie słyszał jakie kwoty 

zostaną, jakie składniki zostaną podniesione do tych które były to mogę jeszcze raz przedyktować. A 

na Komisji Budżetowej te kwoty były jasno podane, Pan Radny głosował i mniemam, że wiedział nad 

czym głosuje.  

Radny Robert Matysiak (41:07) głosowałem i Pan uchyla się od wypowiedzi. Proszę powiedzieć, że 

to jest prawie 20 tysięcy złotych brutto. Prezydent Warszawy zarabia 21 300 chyba złotych brutto.  

Radny Adam Kozak (41:20) wie Pan co Panie Radny, jeżeli tak będziemy stawiali pytania to 

możemy dyskutować w nieskończoność. Ja tylko chciałem zauważyć jedną rzecz, nie chcę żeby 

traktowano to jak podwyżkę tylko przywrócenie pensji, która była wcześniej przez Pana Burmistrza 

sama obniżona. I na tym będę się upierał, dla mnie nie jest to podwyżka a o podwyżce dla Pana 

Burmistrza możemy rozmawiać rzeczywiście tak jak Pan Radny Muciek powiedział po zakończonych 

dużych inwestycjach. Zwyczajem Rady, z tego co pamiętam, było coś takiego jak jakiś dodatek w 

ramach dużych rewitalizacji czy podobnych inwestycji o dużej skali jeśli chodzi o naszą Gminę. 

Temat zostaje otwarty w momencie kiedy zamkniemy Rewitalizację Parku wtedy możemy nad tym 

siąść, natomiast nie uważam, że jest to podwyżka i będę się przy tym upierał a Państwo możecie to 

oceniać według swojego uznania.  

Radny Robert Matysiak (42:18) dobrze Panie Przewodniczący to w tej sytuacji gdzie na przykład 

został odebrany bubel w postaci przychodni będziemy musieli wydać na to dużo pieniążków, to nie 

wiem nikt za to nie odpowiada? Ktoś odbierał to prawda?  

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza Nałęczowa (42:42) Panie Radny Matysiak jeśli 

chodzi o SPZOZ to dwa lata temu rozpoczęły się dyskusje na temat tego odbioru, zostały Panu 

przedstawione szczegółowe informacje na temat co zostało zapisane w protokole, kopię tych 

dokumentów Państwo dostaliście jako Radni. Została przekazana informacja, że sprawa jest w toku w 

postępowaniu sądowym, na dzień dzisiejszy trwają dalej, zostały złożone wnioski o ściągnięcie 

należności z majątków osobistych wspólników. Chyba jak dobrze pamiętam podczas jednej z Komisji 

Rewizyjnych też Pan o to pytał, wnioskował w tym zakresie więc nie mam więcej do dodania. 

Natomiast jeśli chodzi Panie Krzysztofie o odsetki, które są na lokatach one potencjalnie oczywiście 

mogą zostać przeznaczone na kolejne inwestycje, na dzień dzisiejszy nie jest to dokonywane z uwagi 

na to, że część inwestycji nie została jeszcze zakończona a część jest rozpoczęta i nigdy nie wiadomo 

co może się w trakcie trwania danej inwestycji pojawić. Natomiast jeśli chodzi o pękające szyby Panie 

Radny mam właśnie na bieżąco informacje, że jest to nieprawda, więc chciałabym żeby Pan przeprosił 

za to bo szyby nie pękają w Szkole Podstawowej. Natomiast z tego co pamiętam jeśli chodzi o halę 

sportową przy szkole Podstawowej w Nałęczowie, została on wybudowana i odebrana jeszcze za 

poprzedniej kadencji. Sala gimnastyczna nie jest zalewana skrapla się woda na suficie, czekamy na 

zwyżkę żeby móc zweryfikować jaki jest problem i będziemy musieli dokonać naprawy 

najprawdopodobniej tego dach. Dziwię się, że w tamtej kadencji nie monitorował Pan sytuacji tak jak 

teraz.  

Radny Robert Matysiak (45:07) jeszcze primo takie volto. Pani Burmistrz nieraz zgłaszałem o 

przeciekanym dachu, mam zdjęcia, mam filmik z wodą z szatni. Proszę nie mówić, że się nic nie 

dzieje.  

Radny Adam Kozak - Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 

(45:35) przedstawił opinię Komisji w brzmieniu: „Komisja Gospodarki, Budżetu i Mienia 

Komunalnego projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Nałęczowa – 
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opiniuje pozytywnie przy 7 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” (głosowało 9 członków 

komisji). 

Przewodniczący Sesji (45:56) odczytał projekt uchwały.   

Uchwała Nr III/I5/24 poddana pod głosowanie (46:57) została przyjęta przy 12 głosach „za” i 3 

głosach „przeciw” (głosowało 15 Radnych).  

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

 Ad. 5. 

        Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania 

czynności związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady Miejskiej. (47:35)  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (47:48) ja ze swojej strony proponuję 

podjęcie tej funkcji Panu Radnemu Szczepanowi Piechowi. Proszę bardzo o wyrażenie zgody lub nie.  

Radny Szczepan Piech (48:00) wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Sesji (48:03) dziękuję bardzo. Czy są jakieś inne propozycje? 

Przewodniczący Sesji (45:56) odczytał projekt uchwały.   

Uchwała Nr III/I6/24 poddana pod głosowanie (49:12) została przyjęta jednogłośnie przy 15 

głosach (głosowało (głosowało 15 Radnych). 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 6.   

       Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania pn. 

Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego w Nałęczowie w ramach programu 

priorytetowego Klimatyczne Uzdrowiska na podstawie złożonego do Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia. (49:34)  

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza Nałęczowa (49:56) Szanowni Państwo, Gmina 

Nałęczów postanowiła złożyć wniosek na realizację przedsięwzięcia polegającego na 

termomodernizacji budynku Urzędu Miejskiego w Nałęczowie. W ramach naboru organizowanego 

przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu 

priorytetowego Klimatyczne Uzdrowiska w ramach tego programu realizowaliśmy już zadanie 

polegające na termomodernizacji Przedszkola im Adama Żeromskiego w Nałęczowie. Złożyliśmy 

również wniosek na termomodernizację Nałęczowskiego Ośrodka Kultury. Biorąc pod uwagę to, że 

zostały środki postanowiliśmy wykorzystać sytuację i aplikować w ramach tego zadania. Podjęcie 

uchwały wyrażającej zgodę na przystąpienie do realizacji przedsięwzięcia stanowi załącznik 

obligatoryjny o czym Państwo pewnie przeczytaliście w uzasadnieniu do tej uchwały. Na dzień 

składania wniosku Gmina Nałęczów złożyła oświadczenie, że w przypadku uznania tego 

przedsięwzięcia za możliwe do realizacji w ramach programu, taka uchwała zostanie przedłożona. 

Dziękuję bardzo.  

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (51:45) ja chciałam się zapytać, czy podjęcie tej uchwały wiąże 

się z jakimiś funduszami w tym momencie? Czy jest to tylko taka właśnie techniczna, organizacyjna 

można powiedzieć?  

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza Nałęczowa (51:60) na dzień dzisiejszy jest to 

techniczna uchwała, którą musimy podjąć, natomiast pewnie na następnych Sesjach będziemy 

Państwu przedstawiali propozycje w ramach budżetu. 

Radny Krzysztof Muciek (52:21) ja chciałem zapytać jaki jest zakres czynności? Czy to dopiero po 

jakimś audycie wyjdzie jaki jest wymagany zakres termomodernizacji, jakich można się spodziewać 

tak naprawdę prac wykonanych przy budynku Gminy? Bo wiemy w jakim stanie jest elewacja, rynny, 

ale wiemy też, że najczęściej pokrycia dachowe, rynny nie wchodzą w zakres termomodernizacji. Jak 
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tutaj będzie to wyglądać? Czy to jest wymiana stolarki okiennej, docieplenie? Wiadomo, że wchodzą 

też panele fotowoltaiczne czy kolektory słoneczne. Czy w takim zakresie to będzie obejmowało ten 

budynek, czy to jest w ogóle zasadne tu między drzewami? Ale mam pytanie jakiego zakresu 

termomodernizacji można się spodziewać  w ramach Klimatycznych Uzdrowisk?  

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza Nałęczowa (53:15) już wyjaśniam. Audyt został 

wykonany i na jego podstawie został określony zakres wniosku, który został złożony. Między innymi 

będzie to elewacja, ocieplenie elewacji, wymiana stolarki okiennej i drzwiowej, wymiana pieców, bo 

są one obecnie w fatalnym stanie i tak naprawdę nie wiemy jak długo będą mogły jeszcze 

funkcjonować. Są też przewidziane panele fotowoltaiczne, było to analizowane przez osobę 

opracowującą audyt i stwierdzono, że istnieje taka możliwość żeby je zamontować na tym budynku. 

Jeśli chodzi faktycznie o rynny no to niestety będą musiały to być roboty dodatkowe. Na dzień 

dzisiejszy nie posiadamy jeszcze dokumentacji technicznej dlatego, że czekamy na informacje czy jest 

możliwe otrzymanie dofinansowania na realizację tego zadania. 

Radny Krzysztof Muciek (54:29) chciałem o uzupełnienie, bo zakres wiemy ale czy zakres kwotowy 

w tej chwili po tym audycie? Jeżeli audyt się odbył to pewnie już jakieś wstępne kosztorysy były 

robione. Zresztą nie wiemy jaka pula pozostała w tych Klimatycznych Uzdrowiskach do tzw. 

zagospodarowania.  

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza Nałęczowa (54:47) całkowity koszt został określony 

na 3 miliony 730 tysięcy, natomiast dofinansowanie wynosi 2 miliony 610 tysięcy. To w zaokrągleniu 

Państwu podaję. Dofinansowanie wynosi 70% kwoty brutto. Zapomniałam jeszcze wspomnieć, że 

będzie tutaj jeszcze ocieplenie dachu i najprawdopodobniej trzeba będzie przewidzieć również 

odwodnienie fundamentów.  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (55:35) proszę Państwa teraz kilka 

informacji jeszcze przy okazji, bo akurat przy tym projekcie uchwały na Komisji miał wątpliwości 

Pan Radny Robert Matysiak, czy to jest w terminie, czy nie w terminie, czy zgodne, czy niezgodne. 

Równie dobrze gdyby się kierować tymi przepisami nie moglibyśmy przyjąć jej dzisiaj do 

dzisiejszego porządku. Owszem w Statucie mamy swoje zapisy natomiast zapisy w ustawie o 

samorządzie gminnym też mamy łącznie z tą karencją kilkudniową. Natomiast co do tego całego 

problemu wypowiedział się Naczelny Sąd Administracyjny wyrokiem z dnia 1 lipca 2008 roku 

Sygnatura A II OSK 448/08, który stwierdził skoro ustawodawca w art. 20 ust. 1a wskazał, że Rada 

bezwzględną większością głosów może zmienić porządek, tak więc czy Rada czy Komisja 

bezwzględną większością głosów może zmienić porządek i wprowadzić projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. To tak jeszcze w kwestii wyjaśnień dla Pana Radnego jak i wiedza, która mam 

nadzieję się przyda Państwu Przewodniczącym Komisji. Dziękuję bardzo zamykam dyskusję.  

Radny Szczepan Piech – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej (57:05) przedstawił opinię 

Komisji w brzmieniu: „Komisja Uzdrowiskowa projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do realizacji zadania pn. Termomodernizacja budynku Urzędu Miejskiego w 

Nałęczowie w ramach programu priorytetowego Klimatyczne Uzdrowiska na podstawie 

złożonego do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wniosku o 

dofinansowanie przedsięwzięcia. – opiniuje pozytywnie przy 8 głosach „za” (głosowało 8 

członków komisji). 

Przewodniczący Sesji (57:21) odczytał projekt uchwały.   

Uchwała Nr III/I7/24 poddana pod głosowanie (58:37) została przyjęta jednogłośnie przy 15 

głosach „za” (głosowało 15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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Ad. 7.  

Informacje Burmistrza o działalności między sesjami. (58:57)  

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza Nałęczowa (59:06):  

1. Trwa końcowy etap prac przy rewitalizacji Parku Zdrojowego i Alei Lipowej.  

2. Odebrano prace przy termomodernizacji  Przedszkola im. Adama Żeromskiego w Nałęczowie.  

3.  Zlecono opracowanie organizacji ruchu na ul. Pałuby i Witkiewicza.  

4. Trwają prace budowlane przy budowie siedziby Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej – obecnie uzgadniane są zmiany konstrukcyjne segmentu garażowego.  

5. Przekazano plac budowy związany z termomodernizacją budynku po byłej Szkole w 

Czesławicach. 

6. Zawarto umowę z wykonawcą na rewitalizację zabytkowej Alei Lipowej w Czesławicach – 

prace rozpoczną się w miesiącu lipcu.  

7. Obecnie kończone jest wykaszanie poboczy na terenie wszystkich sołectw.  

8. Został rozwieziony tłuczeń na terenie sołectwa Strzelce i Cynków.  

9. Trwają prace w ramach modernizacji sieci drogowej na terenie Gminy a wykonawca w 

najbliższym czasie rozpocznie prace budowlane na drodze wewnętrznej w miejscowości 

Drzewce Kolonia na drodze tzw. Kacze Doły.  

10. Pan Burmistrz brał udział w VI posiedzeniu Walnego Zebrania Stowarzyszenia Lubelskiego 

Obszaru Metropolitalnego, które odbyło się w lubelskim Ratuszu i podczas którego został 

wybrany na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia Lubelskiego Obszaru 

Metropolitalnego.  

11. Uczestniczył w spotkaniach dotyczących organizacji Nałęczowskiego Festiwalu Otwartych 

Ogrodów planowanego na 21 – 23 czerwca. 

12. Pan Burmistrz brał również udział w konferencji prasowej Marszałka Województwa 

Lubelskiego wizytującego prace związane z budową obwodnicy Nałęczowa. 

13. Bez zakłóceń zostały przeprowadzone na terenie naszej Gminy wybory europarlamentarne.  

14. Odbyły się obchody Gminnego Dnia Dziecka.  

15. Odbył się koncert Muzyki Filmowej zorganizowany przez Nałęczowski Ośrodek Kultury na 

terenie Parku. 

16. Pan Burmistrz wziął również udział w Święcie Pszenicy organizowanym przez Uniwersytet 

Przyrodniczy na terenie gospodarstwa rolnego w Czesławicach. 

17. Trwają również zebrania sołeckie podczas których wybierani są nowi Sołtysi i witamy tu kilka 

osób, które zostały nowo wybrane i serdecznie gratulujemy. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący Sesji (1:02:07) Panie Radny w tym punkcie pytań nie przewidujemy bo to jest punkt 

informacja Burmistrza. Pytanie będzie Pan mógł zadać wie Pan w którym punkcie.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 8.  

       Interpelacje, zapytania. (1:02:16)  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (1:02:19) wpłynęły zapytania od Pana 

Radnego Krzysztofa Mućka i Pana Radnego Roberta Matysiaka, zostały przekazane.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 9.  

        Oświadczenia, informacje, wolne wnioski. (1:02:29)  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (1:02:33) zanim udzielę Panu Radnemu 

głosu na poprzedniej Sesji nie zapytałem tak więc teraz zapytam. Chodzi o to czy mają Państwo jakieś 

uwagi do protokołów z I i II Sesji? Nie widzę, dziękuję bardzo.  
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Radny Robert Matysiak (1:02:52) 3 tygodnie temu zapytałem się Pana Burmistrza w sprawie tego 

wypadku na Pałubach i rozmawialiśmy na temat usunięcia tych dzikich wszystkich zakrzaczeń 

miejskich przy tej drodze. 3 tygodnie minęło, jechałem dzisiaj tamtędy niestety cały czas to 

skrzyżowanie przy którym ten chłopak zginął, ten łuk który jest niewidoczny nadal. Tutaj mam a 

propo w protokole z poprzedniej Sesji taką wypowiedź Pana Burmistrza jeśli chodzi o pierwszy temat 

czyli ten co ja teraz powiedziałem: „myślę, że on nie wymaga odniesienia już go zanotowałem”.  

 

Radny Krzysztof Muciek (1:04:02) ja dwie kwestię chciałem poruszyć. Pierwsze pytanie 

rozbudowane odnośnie rewitalizacji ul. Lipowej. Domniemam, że jest ona wykonywana według 

projektu i zarówno te nasadzenia jak i uzupełnienie w tej chwili tą korą znalazło się w samym 

projekcie. Czy projektant przewidział i przedstawił technologię sprzątania tego obszaru na przykład w 

okresie jesiennym z liści? Czy takim sprzętem dysponuje dzisiaj Gospodarka Komunalna a czy 

odkurzacz, który obecnie już pierwszy sezon nam jesienny sprzątał i wyssie nam tą korę i to nie 

będzie jednorazowa inwestycja, jeden rok, czy mamy ją co roku uzupełniać? To pierwsze takie 

pytanie natomiast drugie pytanie mam o postęp w wykonaniu funduszu sołeckiego. Chodzi o 

projektowanie wybudowania czy modernizacji drogi pod lasem na Charzu B na końcu ul. 

Powstańców po prawej stronie. Z funduszu sołeckiego były przekazane pieniążki, jaki jest status 

wykonania?  

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza (1:05:22) będzie mi łatwiej odpowiadać na bieżąco. 

Może zacznę od ostatniego pytania. Jeśli chodzi o ul. Spacerową to uzyskane mamy zgłoszenie. To 

poproszę jeszcze raz o powtórzenie jeszcze raz.  

 

Radny Krzysztof Muciek (1:05:43) przedłużenie Spacerowej to był fundusz sołecki Charza A dwa 

lata temu do wykonania, bo w tamtym roku nie było funduszu sołeckiego, i ten projekt jest wykonany. 

Natomiast pytanie moje brzmi o fundusz sołecki rozstrzygnięty w tamtym roku na ten rok, czyli 

realizacja funduszu sołeckiego z tego roku 2024 w którym było 20 tysięcy przeznaczone z funduszu 

na zaprojektowanie modernizacji drogi tej żwirowej pod lasem.  

 

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza Nałęczowa (1:06:23) przepraszam nie zrozumiałam. 

Jeśli chodzi o tą drogę zostały przygotowane opisy przedmiotu zamówienia. Mam nadzieję, że w 

przyszłym tygodniu będziemy rozsyłać zapytania związane z szacowaniem wartości zamówienia, 

dlatego że na te zadania będziemy najprawdopodobniej musieli ogłosić postępowanie przetargowe na 

projektowanie. Dlatego, że sumujemy w ramach całego budżetu wszelkie zadania drogowe i tutaj na 

pewno przewidujemy, że tutaj ten budżet zostanie przekroczony więc będzie konieczne ogłoszenie 

postępowania przetargowego. Szacowania są nam niezbędne żeby też zweryfikować czy te kwoty, 

które Państwo przewidzieliście w budżetach funduszy sołeckich będą wystarczające na zrealizowanie 

tych zadań. Natomiast jeśli chodzi o rewitalizację ul. Lipowej chciałabym się zapytać czy to było 

pytanie retoryczne, dlatego że jeśli chodzi o uzupełnienie kory to wiadomo, że będzie to konieczne 

tak? Nawet podczas ulewnych deszczy ta kora może zostać wypłukana, więc nie wiem w jaki sposób 

mogę się tutaj odnieść. Wiadomo, że projektanci projektując dane zadanie nie przewidują w jaki 

sposób będzie oczyszczany teren już po zakończeniu inwestycji. Nie ma takich opracowań i 

dokumentów więc nie wiem jak się powinnam do tego ustosunkować.  

 

Radny Krzysztof Muciek (1:08:05) ja przepraszam jeszcze zajmę chwilę głos. Mimo wszystko jest 

to reprezentacyjna ulica Nałęczowa. Po to była też rewitalizowana i jednak zmienia się technologia 

sprzątania z grabienia na coś w cudzysłowie. Nie wiem jak sprzątnąć w tej chwili, jak zobaczyłem 

same krzewinki to już się zastanawiałem jak to Gospodarka Komunalna wygrabi, no powiedziałem 

wydmucha, ale jak zobaczyłem korę mówię no nie wydmucha ani nie wygrabi. Rękami wybierać nie 

będą ponieważ jest za mało Państwa pracujących w Gospodarce, więc jednak trzeba było brać to pod 

uwagę i uważam, że będzie to inwestycja jednoroczna, że za rok z tej kory nic nie będzie a podczas 

grabienia te krzewinki zostaną wyrwane.  
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Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza (1:08:53) dokumentacja techniczna została 

opracowana jeszcze przed poprzednią kadencją. Chciałabym przypomnieć, że my wykorzystywaliśmy 

gotowe dokumenty. Część robót zamiennych została przewidziana, tak jak Państwo widzieliście 

wzdłuż ogrodzeń został usypany żwir tak żeby można, bo tam nie można było umiejscowić żadnych 

nasadzeń a takie nasadzenia były przewidziane. Natomiast Szanowni Państwo będziemy musieli sobie 

z tym poradzić natomiast tego typu pytania naprawdę bardzo ciężko jest się do nich odnieść i proszę 

mi wybaczyć ale wydaje mi się, że to jest pytanie retoryczne. Każdy z nas ma ogródki a w tych 

ogródkach lub stosuje korę lub stosuje kamień, żwir no i w jakiś sposób jest to utrzymywane tak? 

Kora po pierwsze zapobiega utracie wilgotności jeśli chodzi o rośliny. Jak się rozrosną to też będzie 

troszkę łatwiej tak? I nie wiem co więcej mogę powiedzieć w tym zakresie. Dziękuję.  

 

Radny Robert Matysiak (1:10:22) ja nie usłyszałem Pani Burmistrz do kiedy ten temat z Pałubami 

zostanie załatwiony pozytywnie żeby nie było następnego wypadku bo teraz przy tych burzach robi 

się niestety bardzo ślisko. Nawet bardzo wolna jazda powoduje, ze samochody wpadną w poślizg. To 

jest jedno. I drugie to co kolega się pytał też co jest dalej z projektem drogi na Strzelcach od krzyża w 

stronę obwodnicy?  

 

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza (1:10:46) jeszcze jeśli mógłby Pan powtórzyć.  

 

Radny Robert Matysiak (1:10:48) to drugie pytanie co dalej jest z finansowaniem funduszu 

sołeckiego na projekt drogi na Strzelcach od krzyża do obwodnicy?  

 

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza (1:10:57) chodzi Panu o poprzedni fundusz sołecki?  

 

Radny Robert Matysiak (1:11:02) poprzedni fundusz na który mieszkańcy przeznaczyli pieniążki na 

projekt bo pieniążków w tym roku nie ma, projekt został niewykonany.  

 

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza (1:11:12) Panie Radny został wykonany w tamtym 

roku ten odcinek został zaprojektowany i zostało uzyskane zgłoszenie. Otrzymywał Pan informacje na 

Sesjach jeszcze w tamtym roku jak wygląda sytuacja tego odcinka. Natomiast jeśli chodzi o Pałuby 

opracowanie organizacji ruchu przewidziane jest w miesiącu sierpniu, tak mamy zawarte zlecenie z 

projektantem.  

 

Radny Robert Matysiak (1:11:43) chodzi cały czas nie o opracowanie projektu ruchu tylko 

usunięcie tych zakrzaczeń dzikich i krzewów.  

 

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza (1:11:52) w tym temacie powiedziałam, że muszę to 

zweryfikować. 

 

Radny Robert Matysiak (1:11:58) znaczy nie wiem na czym polega weryfikacja, trzeba nie wiem 

wizualnie pojechać i zobaczyć? Wydaje mi się, że trzeba dać zlecenie Gospodarce Komunalnej o 

posprzątanie tego terenu.  

 

Radna Katarzyna Wąsik (1:12:19) Szanowni Państwo ja mam taki dodatkowy wniosek tutaj 

formalnie po spotkaniu go złożę wraz z przebudową kierunku ruchu na Pałubach i ul. Witkiewicza. 

Tutaj też mieszkańcy zgłosili zapotrzebowanie na wykonanie chodnika wzdłuż ul. Morzyckiej w 

stronę Partyzantów. Jest tam miejsce po stronie gdzie tam mieszkańcy na tyle odsunęli się ze swoimi 

ogrodzeniami, że jest to wykonalne i jak najbardziej i wyznaczenie też bezpiecznego przejścia od 

strony Morzyckiej do Partyzantów przejścia bezpośrednio tam. Drugim wnioskiem takim który też 

przedstawię do Państwa formalnie po spotkaniu jest zainstalowanie lampy oświetleniowej na ul. 

Głębocznica. Jest to końcówka tego okręgu tej ślepej uliczki gdzie tam są te domki jednorodzinne. 
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Tam jest do połowy tej drogi zainstalowana lampa oświetleniowa, z tym że w połączeniu z 

oświetleniem  Kolejowej i Głębocznicy tworzy się takie ciemne miejsce gdzie tam się po prostu 

obawiają o swoje bezpieczeństwo a także o możliwość uszkodzenia, jakichś niebezpiecznych sytuacji. 

Mam jeszcze kolejną sprawę do Państwa. Zwrócił się do mnie Klub Sportowy Spartakus Nałęczów. 

Są to magiczni ludzie, którzy zajmują się siłowaniem na rękę. Dla tych wszystkich którzy nie mieli do 

czynienia z nimi, mają problem z salą do treningów i wnioskowałabym razem z nimi o udostępnienie 

im sali w dawnym żeńskim internacie przy ul. Spółdzielczej przy Szkole Podstawowej obecnie. W 

dolnej sali tam jest taka salka, która na dole nie kolidowałaby nikomu chyba żeby ci Panowie mogli 

zainstalować swój sprzęt, mówię o górnej części bo tam mają ciężkie te stoły do ćwiczenia, gdzie one 

ponad 800 kg. ważą żeby tam mogli się zainstalować. Mam do mojego wniosku też zawartą prośbę 

uzupełniającą w której są wskazane i osoby które by się tą salą opiekowały, w jakich godzinach by się 

odbywały oraz ile razy a myślę, że warto trochę tym ludziom pomóc bo jakby nie było promują nasz 

Nałęczów Klub Sportowy Spartakus. Także myślę, że tyle ile będziemy mogli powinnyśmy im 

pomóc, bo naprawdę warto. Dziękuję pięknie.  

 

Radny Tomasz Panasiewicz (1:15:54) do Pani Burmistrz trzy pytania. Pierwsze odnośnie nakładki 

na drodze gminnej Alei Kasztanowej. Czy już coś wiemy na temat tej inwestycji? Drugie pytanie 

odnośnie oświetlenia również tej drogi. I trzecie pytanie, po takich opadach deszczu jak mamy w tej 

chwili na drodze powiatowej na wysokości drogi gminnej tzw. Świdrówki tam koło stawu jak się 

jedzie do Buchałowic. Tam zbiera się bardzo dużo błota i robi się sytuacja bardzo niebezpieczna. Czy 

coś Gminie wiadomo na temat tego projektu dalszej przebudowy drogi powiatowej? Czy jakiś 

przepust tam wodny będzie zrobiony, czy jakieś tam rowy będą wykopane? Bo naprawdę tam jest taki 

zakręt nieprzyjemny i robi się sytuacja po takich opadach deszczu bardzo niebezpieczna. Dziękuję.  

 

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza (1:17:01) jeśli chodzi o nakładkę asfaltową w Alei 

Kasztanowej jest ona planowana do wykonania w ramach zadania polegającego na rewitalizacji Alei 

Kasztanowej w Drzewcach. Na ten moment zostały wykonane pomiary i zostało przygotowane 

zgłoszenie do wykonania tej nakładki asfaltowej. Mam nadzieję, że postępowanie przetargowe uda się 

ogłosić jeszcze w tym miesiącu na wykonanie tego zadania. Jeśli chodzi o oświetlenie została 

wykonana dokumentacja projektowa, uzyskane zostało pozwolenie na budowę. Tutaj szukamy 

możliwych rozwiązań na jego wykonanie i ewentualnych sponsorów, trwają rozmowy. Natomiast jeśli 

chodzi o tą drogę koło stawu ja poproszę Kierownika Inwestycji żeby zadzwonił i skonsultował się z 

Powiatem jak wygląda dokumentacja techniczna dla tego odcinka.  

 

Radny Adam Kozak – Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 

(1:18:25) tą taką pierwszą moją część wypowiedzi to też nawiązanie do wycinania krzewów tutaj, 

które poruszył Pan Robert Matysiak. Myślę, że przyjdzie czas to w miarę szybko trzeba będzie po 

wykoszeniu traw na pozostałych drogach gminnych też nad tym tematem się pochylić nie tylko w tym 

miejscu szczególnym o którym mówimy, ale i na pozostałych drogach gminnych. Ponieważ mamy 

miejsca, tutaj mogę odnieść się do swoich sołectw w których no te krzewy wyrastają już w światło 

drogi i mijanie się samochodów w tym momencie jest dosyć trudne. To odnośnie tej wypowiedzi i też 

ad vocem odpowiedzi Pana Panasiewicza. Tutaj myślę, że razem też powinnyśmy pocisnąć temat 

bieżącego zadbania o drogę powiatową przez PZD bo podobną sytuację od lat mam po 

wyremontowanym odcinku drogi Nałęczów – Czesławice na wysokości bloków mieszkalnych i 

zjazdu tutaj w stronę stawu. Zaraz po modernizacji, w momencie kiedy jeszcze była gwarancja, PZD 

nie było w stanie wyegzekwować od wykonawcy utrzymania należytego poziomu poboczy i te 

pobocza są sukcesywnie przy dużych opadach zmywane, tworzą podobną sytuację jak u Radnego, 

gdzie ten muł, kamień jest wypłukiwany, wytacza się na jezdni i grozi też niebezpieczeństwem. I 

zasadnicza część mojej wypowiedzi, prosiłbym tutaj Urząd Gminy, Pana Burmistrza o sporządzenie 

jakiegoś zapisu w umowie z wykonawcą termomodernizacji dotyczącego zasad korzystania z terenu 

wokół szkoły, która będzie modernizowana w Czesławicach. Bo istnieje duże ryzyko, że mieszkańcy 
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mogą po prostu nie wiedzieć jaki zakres budowy w danym momencie będzie przeprowadzany i nie 

chciałbym doprowadzić do jakiegoś nieszczęśliwego wypadku a wiem, że prace będą zaawansowane 

szczególnie w tym pierwszym etapie jeżeli chodzi o odizolowanie fundamentów budynku. Będą stały 

tam rusztowania także prosiłbym o wsparcie tutaj w tym temacie. Dziękuję.  

 

Radny Robert Matysiak (1:20:52) nawiązując do wypowiedzi koleżanki Katarzyny i kolegi Adama 

takie mam zapytanie. Dlaczego ten Klub Spartakus nie może mieć swojej tam sali w tym budynku 

stowarzyszenia w Czesławicach?  

 

Radny Adam Kozak - Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 

(1:21:20) sytuacja jeżeli chodzi o ten Klub, który przypomnę tu może niektórym, korzystał z tego 

budynku w pewnym etapie swojej działalności. Wygląda w ten sposób, że stowarzyszenie będące 

zarządcą budynku określiło zasady współpracy z tym Klubem. Przedstawiło te zasady. Te zasady były 

przez jakiś czas akceptowalne przez Klub Spartakus. W pewnym momencie, dokładnie to było w 

czasach pandemicznych, Klub z racji niemożności wykonywania takich zajęć z powodów obostrzeń 

musiał z nich zrezygnować. W tym momencie zabrał swój sprzęt, który był w jednej z sal, która jest 

notabene przeznaczona do takich zajęć, ale ta sala nie jest przeznaczona wyłącznie do tych zajęć tylko 

rotacyjnie jest wykorzystywana też z racji funkcjonowania stowarzyszenia. Stowarzyszenie było 

otwarte na współpracę. To, że ta współpraca i zakres w jakim moglibyśmy współdziałać nie 

odpowiadał Klubowi, no to ja za to też nie mogłem dać odpowiedzialności. Na spotkaniach z 

zarządem stowarzyszenia, bo zarząd odpowiada za takie rzeczy, jasno było wyartykułowane 

przedstawicielom  tego Klubu na jakich zasadach chcemy współpracować. Jeżeli nie podjęto tych 

zasad no to trudno mi się wypowiadać w imieniu Klubu Spartakus bo być może ich oczekiwania były 

dużo większe. Ja tylko mogę wypowiedzieć się jako członek stowarzyszenia nie zarządu, że taka 

rozmowa była, taka propozycja współpracy była, że ona się zakończyła w taki a nie w inny sposób to 

już nie mnie tutaj oceniać publicznie.  

 

Radny Robert Matysiak (1:23:07) Panie Przewodniczący, biorąc pod uwagę, że jak sam Pan 

powiedział Pan, że był okres epidemiczny i był zakaz wtedy oficjalnie tych treningów, to po prostu 

chłopcy wzięli sprzęt i u siebie na podwórkach czy tam w swoich mieszkaniach trenowali. Ale tamten 

system się skończył. Może trzeba inaczej do tego powrócić do rozmów. Biorąc pod uwagę, że 

przecież my musimy w tej chwili wyłożyć z naszego budżetu kilkaset tysięcy na zrobienie 

termomodernizacji budynku z którego tak dużo osób nie korzysta.  

 

Radny Adam Kozak - Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 

(1:23:38) nie widzę problemów. Jeżeli stowarzyszenie sportowe Spartakus czy też Klub Sportowy do 

takich rozmów zasiądzie myślę że zarząd stowarzyszenia, członkowie, bo podejmujemy takie decyzje 

gremialnie, nie są to decyzje jednoosobowe a tym bardziej nie są to decyzje Radnego. Myślę, że nikt 

nie będzie miał przeciwko temu, żeby takie rozmowy się odbyły i żebyśmy siedli do wypracowania 

jakiegoś konsensusu w tej sprawie. Dziękuję.  

 

Radna Katarzyna Wąsik (1:24:13) ja jeszcze odniosę się do tego co właśnie Pan Adam Kozak 

powiedział i Pan Radny Robert Matysiak. Jak najbardziej. Tutaj okres pandemiczny, nikt nie ma o to 

żadnych pretensji, jednakże po ustaniu okresu pandemicznego chłopcy, panowie chcieli wrócić z 

powrotem do ćwiczeń, jednak w żaden sposób nie mogli się dogadać. Dlatego moje to zapytanie a 

naprawdę warto tym ludziom pomóc. Tym bardziej, że promują nasz Nałęczów.  

 

Radny Adam Kozak - Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego 

(1:24:55) ponawiam swoją wypowiedź. Proszę jak najbardziej o skontaktowanie się z zarządem 

stowarzyszenia i podjęcie rozmów. Chętnie będę uczestniczył w tych rozmowach. Dziękuję.  
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Radny Krzysztof Muciek (1:25:14) ja mam dwa pytania. Jedno do Pani Burmistrz. Chodzi o 

skrzynkę elektryczną na rogu ulicy Spacerowej i Cisowej. Tam jakiś samochód nieznany, nieznany 

sprawca uszkodził cofając. Ona została zabezpieczona folią streczową i taśmą. Tej taśmy  w zasadzie 

nie ma i zgłaszałem to kilka miesięcy temu. Czy nie wiem mamy ubezpieczenie z którego można 

skorzystać, czy w jakiś inny sposób zabezpieczyć żeby wymienić tą skrzynkę na sprawną? To jest 

jedno pytanie, a drugie pytanie mam do Pani Radnej Woś, tu Pana Burmistrza, którego nie ma. Był 

temat poruszany Spółdzielni Mieszkaniowej. Czy coś w tym temacie drgnęło? Jak wygląda sytuacja w 

tej chwili mieszkańców Spółdzielni? Dziękuje.  

 

Pani Justyna Kuzioła – Zastępca Burmistrza (1:26:17) jeśli chodzi o tą skrzynkę elektryczną 

zostało to zgłoszone do ubezpieczyciela. Środki już wpłynęły do Gminy, wybieramy teraz 

wykonawcę, który naprawi tą skrzynkę.  

 

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (1:26:31) a ja odnosząc się do sytuacji w Spółdzielni, sytuacja 

dalej jest bardzo trudna. Jest tutaj też z nami Pani Przewodnicząca Osiedla na Wzgórzu. Tutaj nie 

ukrywamy, że osiedle w dużej mierze dotyczy właśnie mieszkańców Spółdzielni. Temat na spotkaniu 

też był bardzo mocno poruszany tego co się w Spółdzielni dzieje. Tak naprawdę to mogę to 

skwitować tym, że zapraszamy wszystkich członków Spółdzielni na jutrzejsze Walne Zgromadzenie, 

na którym będziemy udzielać lub nie udzielać absolutorium obecnemu Zarządowi. Złożone zostały 

wnioski o odwołanie Rady Nadzorczej, zresztą powstały trzy wakaty w Radzie więc jakby sami radni 

rezygnują z tej funkcji. Niezmiennie nie otrzymujemy rzetelnych informacji, rzetelnych kalkulacji na 

podstawie których moglibyśmy  podejmować decyzje czy jakby mieć, że dane które nam są 

przekazywane są rzetelne. Sprawa taka o którą się tutaj jakby cała sytuacja toczyła, czyli sprawa 

zobowiązania w stosunku do Nałęczowskiej Spółki Handlowej skończyła się tak, że zostało podpisane 

porozumienie w wyniku którego HSH zgodziło się na rozłożenie zresztą w porozumieniu ze 

Spółdzielnią. Spółdzielnia wybrała formę rat na okres półtora roku po czym Pan Prezes spłacił ten 

kredyt jedną kwotą całościowo, tak jakby nie rozkładając sobie płatności na raty. Nie otrzymałam 

konkretnej kalkulacji na jakiej podstawie, złożyłam takie zapytanie na jakiej podstawie, na podstawie 

jakich wyliczeń uznał, że płacenie odsetek od pełnej kwoty jest bardziej korzystne niż branie kredytu 

obrotowego i dobieranie. Nie wiemy też, nie mamy takiej odpowiedzi czy Spółdzielnia w ogóle 

posiada nawet zdolność kredytową, to też jest pytanie na jakie nie otrzymaliśmy odpowiedzi. Także 

sytuacja jest ciężka, czekamy jakby z kolejnymi jakimiś wnioskami na jutrzejszy dzień i na to co 

jakby on przyniesie. Ale na pewno tutaj, to też jakby było sygnalizowane na spotkaniu Rady Osiedla, 

że faktycznie jakby to wsparcie będziemy prosić czy pod kątem prawnym czy właśnie 

merytorycznym, bo jednak członkowie Spółdzielni stanowią bardzo duży odsetek mieszkańców miast 

Nałęczów.  

 

Radny Krzysztof Muciek (1:29:02) jeszcze zadam pytanie. Czy ten koszt został już przerzucony na 

spółdzielców?  

 

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (1:29:10) bardzo dobre pytanie na które również nie znamy 

odpowiedzi, ponieważ odpowiedzi są wymijające. Z jednej strony słyszeliśmy, że raty kredytu będą 

spłacane z podwyżek czynszów od lokali użytkowych, przy czym nie została ta kwota przedstawiona, 

wyliczona. Były też takie informacje, że w podwyżce która została ostatnio jakby uchwalona i już 

wprowadzona, część tej kwoty będzie na spłatę, ale również nie zostało to potwierdzone żadnymi 

wyliczeniami. Także my po prostu nie wiemy.  

 

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (1:29:52) dziękuję bardzo. Czy ktoś z 

Państwa Sołtysów chciałby zabrać głos? Panie Marianie, mówiłem już Panu coś na poprzedniej Sesji. 

Nie będziemy do tego wracać. Ktoś z Państwa Sołtysów chciałby zabrać głos?  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - -  
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Ad. 10. 

Zamknięcie obrad. (1:30:06)   

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (1:30:08) zamykam III Sesję Rady 

Miejskiej w Nałęczowie. Dziękuję Państwu bardzo.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
            

    Protokołowała                                                                                         

Jagoda Wojewoda         

  


